
          Protokół Nr  XLVIII/2010                      
z XXXIX Sesji Rady Gminy Celestynów

z dnia 31 maja 2010 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                             -              Stefan Traczyk
Skarbnik Gminy                                         -                  Agnieszka Kurek
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Leśnictwa                                            -                   Paweł Tomala 
Sołtysi                                                       -        wg załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady   -   Bogdan  Wójcik  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 10 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 
podejmowania   przez  Radę  Gminy   prawomocnych  uchwał.   Następnie  odczytał  proponowany 
porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad Sesji:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:
 
     1)absolutorium dla Wójta Gminy  z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok,
         -sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok,
         -opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu za 
2009 rok
         - wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium Wójta,
         - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji Rewizyjnej.
    2) zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2010 roku,

             3) zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie zadania inwestycyjnego   ,,Budowa
                 kanalizacji sanitarnej w Celestynowie ul.Leśna, Grabowa, Wiosenna, Podgórna, Laskowska,
                  Regucka- zadanie IX” w latach 2010-2012,

         4)  zaciągnięcia długoterminowej pożyczki,
            5) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek 

oświatowych oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania
         6) ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i punktów przedszkolnych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Celestynów.
5.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
6.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
7.    Sprawy różne.
8.    Wnioski i oświadczenia radnych.
9.    Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji.
10.  Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik wnioskował  o  zdjęcie  z  porządku  obrad punktu  5:   Informacja 
Wójta  Gminy  na temat   stanu  realizacji  inwestycji  gminnych oraz dyskusja  oraz punktu  9:  Przyjęcie 
protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji.

Wnioski zostały przyjęte.

Radny Maciej  Nowicki  wnioskował  o  zdjęcie  z  porzadku  obrad  projektów uchwał  Nr  5  i  Nr  6  to  jest: 
ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych 
oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania oraz ustalenia planu sieci publicznych 
przedszkoli i punktów przedszkolnych dla których organem prowadzącym jest Gmina Celestynów.

Wnioski zostały przyjęte.



Radny Mirosław  Rosłoniec wnioskował  o  przyjęcie  do  porządku  obrad  Sesji  projektu  uchwały  w 
sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na  Wójta Gminy Celestynów, jako ostatni 
z rozpatrywanych projektów uchwał.

Wniosek został przyjęty. 

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu Komisji Fiansów i Inwestycji wnioskował o zdjęcie z porządku obrad 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w roku 2010 oraz 
projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  na  finansowanie  zadania 
inwestycyjnego    ,,Budowa kanalizacji  sanitarnej  w  Celestynowie  ul.Leśna,  Grabowa,  Wiosenna, 
Podgórna, Laskowska,   Regucka- zadanie IX” w latach 2010-2012. Komisja wystosowała wnioski do 
Wójta odnośnie sytuacji finansowej gminy. Proponowane kredyty są na kwotę 5 mln. zł. Podejmowanie 
deyzji bez analiz wnioskowanych przez Komisję byłoby lekkomyślne. Komisja zajmie się projektami na 
następnym posiedzeniu i na kolejnej Sesji.

Wnioski zostały przyjęte.

Radna Teresa Strzeżysz wnioskowała o 5 minut przerwy.

Przerwa.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec odczytała porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami.

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:
 
     1)absolutorium dla Wójta Gminy  z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok,
         -sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok,
         -opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu za 
2009 rok
         - wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium Wójta,
         - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji Rewizyjnej.
     2)  zaciągnięcia długoterminowej pożyczki,
     3) rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy na Wójta Gminy Celestynów.

5.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
6.    Sprawy różne.
7.    Wnioski i oświadczenia radnych.
8.  Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  wnioskował,  aby na zakończenie  procedury  absolutoryjnej 
przed głosowaniem dodać punkt: ,dyskusja”.

Wniosek został przyjęty.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Czy droga Pogorzelska w Dąbrówce i ul. Polna w Glinie została naprawiona?
2. Kiedy zostanie naprawiona ul. Leśna w Pogrzeli ?

Interpelacje Radnej Teresy Strzeżysz:
1. Na ostatniej Sesji 25 maja Radna zapytała kiedy będą czyszczone kosze przy przystankach w Podbieli. 
Odpowiedź padła, że w piątek i do tej pory śmieci nie zostały zabrane. Kiedy śmieci zostaną zabrane?

Interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego:



1. Czy został ogłoszony przetarg na wykonanie kanalizacji sanitarnej w Celestynowie – Zadanie X?
2. Czy  prawdą  jest,  że  Wójt  skierował  pismo  do  Pani  Dyrektor  Gimnazjum  w  sprawie  ewentualnych 
zwolnień nauczycieli? 

Interpelacje Radnego Stanisława Pindary:
1. Na jakim etapie są prowadzone negocjacje w sprawie zakupu gruntu pod plac zabaw w Dyzinie?

Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:
1. Jakie jest stanowisko Wójta w sprawie budowy wodociągu na ulicy Zacisze w Celestynowie?

Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:
1. Jakie są powody niepłacenia należności wynikającej z faktury wystawionej przez wykonawcę kanalizacji w 
Pogorzeli. Jak wynika z przedstawionej dokumentacji do zapłaty jest jeszcze 313 tys zł. Czy nie płacąc Wójt 
naraża gminę na dodatkowe koszty, które mogą się wiązać z odsetkami lub kosztami sądowymi.
2.  Z jakich  środków zostaną  pokryte  koszty  odsetek  oraz  koszty  dodatkowe  będące  konsekwencją  np. 
postępowania sądowego czy obsługi prawnej?
3.  Czy  to  prawda,  że  Wójt  za  nieprzestrzeganie  prawa  administracyjnego  został  ukarany  grzywną  w 
wysokości 2 tys zł. Jeżeli to prawda to z jakich środków ta kwota została zapłacona?
4.  Czy prawdą jest,   że Wójt w tym roku po raz kolejny nie przekazał w terminie stosownych skarg do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego?
5. Z jakich środków opłacana jest obsługa prawna w sprawach sądowych, w których prowadzone są sprawy 
za ewidentne łamanie przez Wójta prawa.

Ad.pkt 3.
Odpowiedź na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Wójt powiedział, że zlecił Pani dyrektor Gospodarki Komunalnej przygotowanie profesjonalnego projektu 
zmodernizowania ulicy Pogorzelskiej na odcinku, gdzie jest kałuża. Pan Paweł Tomala powiedział, że pod 
koniec tygodnia na ulicę Pogorzelską zostały nawiezione trzy wywrotki gruzu. Planowane są jeszcze dwie, 
trzy  wywrotki.  Jeśli  chodzi  o ulicę  Polną na początku przyszłego  tygodnia  będą wykonywane prace.  W 
pierwszej kolejności trzeba wymienić przepust.
2. Pan Paweł Tomala  powiedział,  że jeśli  będzie podjęta uchwała o kredycie,  to w pierwszej kolejności 
Gmina pokryje koszty naprawy nawierzchni na ul. Leśnej.

Odpowiedź na interpelacje Radnej Teresy Strzeżysz:
1. Pan Andrzej Ćwiek obiecał, że w tym tygodniu śmieci zostaną zabrane.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego:
1.  Pan Paweł Tomala powiedział, że w tym tygodniu przetarg będzie ogłoszony.
2.  Pani Kierownik Danuta Czerwińska  powiedziała, że dzisiaj sprawa została załatwiona. Od września 
wchodzi projekt unijny na półtora miliona i pewne zajęcia dodatkowe będą się odbywać w ramach projekt. Z 
tego  tytułu  są  oszczędności.  Grupy  dzieci  zostają  tak  jak  były,  natomiast  zajęcia  dodatkowe  zostają 
przesunięte. W związku z tym nie będzie zwolnień.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Stanisława Pindary:
1. Wójt powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Odpowiedź na interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:
1. Pan Andrzej Ćwiek powiedział, że na ostatniej Sesji Rada Gminy przegłosowała pieniądze na rozbudowę 
wodociągu i w tym roku na pewno wodociąg będzie zrobiony.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Bogdan Wójcik:
1.  Wójt,  powiedział,  że  kanalizacja  w  Pogrzeli  jest  realizowana  w  ramach  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego  i  wynika  z  tego,  że  część  środków,  które  Gmina  powinna  zapłacić  za  wykonanie  tej 
inwestycji wynika z kredytów. Tych kredytów nie ma. Dzisiaj też uchwały zostały zdjęte z porządku obrad  i 
nie ma możliwości zapłacenia za rachunki. Wójt, powiedział, że na bieżąco informuje o tym RIO i Wojewodę.
2.  Wójt, powiedział, że w Urzędzie jest zatrudniony prawnik i wszystkie sprawy, które dotyczą Urzędu jako 
całości  są  realizowane  przez  prawników.  Koszty  obsługi  prawnej  są  pokrywane  w  ramach  podpisanej 
umowy.
3.  Wójt  powiedział, że nie został ukarany i nie zapłacił zarówno jako Wójt jak i osoba cywilna.
4.  Wójt powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.



Ad.pkt 4, ppkt 1.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 
z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok.

Wójt  Stefan Traczyk  powiedział,  że gmina zrealizowała ponad 85% planowanych dochodów,  przy 
czym 95,2% są to dochody bieżące. Przy kryzysie, który funkcjonuje w całej Polsce te wskaźniki są 
bardzo  korzystne.  Jeśli  chodzi  o  wydatki  to  mimo  że  wiele  kredytów  nie  zostało  zaciągniętych, 
nieruchomości  nie  zostały  sprzedane udało  się  zrealizować wydatki  prawie  w 80%, w tym wydatki 
bieżące stanowiły 81%. Płynność gminy została utrzymana i w zeszłym roku zrealizowano wiele zadań. 
Między innymi wybudowano boisko w Starej  Wsi i boisko Orlik w Celestynowie,  została rozpoczęta 
budowa targowiska w Starej Wsi, trwają prace wykończeniowe boiska w Ostrowie, został przygotowany 
profesjonalny projekt na budowę kanalizacji na ulicy Leśnej i dzięki temu gmina otrzymała środki unijne 
na to zadanie, został wykonany projekt przedszkola, udało się uzyskać prawie 1, 5 mln zł dotacji  z 
programu unijnego  na  zajęcia  dodatkowe  w Zespole  Szkół,  wykonano  projekt  chodnika  i  ronda  w 
Dąbrówce. Od jutra rozpoczyna się program unijny na rozbudowę sieci internetowej. (około 1,4 mln zł.). 

Pani  Skarbnik  Agnieszka  Kurek  przedstawiła  szczegółową  informację  na  temat  sprawozdania  z 
wykonania budżetu za 2009 rok. (stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu).

Radny  Witold  Kwiatkowski  przedstawił  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  na  temat 
sprawozdania z budżetu za 2009 rok. (stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Mirosław Rosłoniec przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w 
sprawie  absolutorium  dla  Wójta.  (stanowi  on  załącznik  do  niniejszego  protokołu).  Przewodniczący 
Komisji wnioskował, aby we wniosku absolutoryjnym dokonać autopoprawki, polegającej na wpisaniu 
przy dochodach w dziale 900 Gospodarka Komunalna zamiast czarnego paska (błąd w druku):,,.O ile 
dochody bieżące wykonano na dobrym poziomie  (97 %),  o  tyle  dochody majątkowe wykonane na 
poziomie  25 % należy uznać za bardzo słaby wynik.  Nie wykonanie dochodów z tytułu  sprzedaży 
nieruchomości  (ok.  1  mln  zł),  wynika  z  braku  przygotowania  Wójta  do  realizacji.....”.  W rozdziale 
,,dynamika dochodów budżetowych,,  zamiast:,, wydatków ogółem” wpisać ,,dochody ogółem”. Radny 
wnioskował o dołączenie kopii ostatniej strony z podpisami Radnych.

Radny Witold Kwiatkowski przedstawił  opinię  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  na temat  wniosku 
Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta. (stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Bogdan Wójcik zwrócił się do Wójta o wyjaśnienie zagadnienia zawartego w opinii 
RIO o następującej treści cyt.:,, Brak rozliczenia finansowego zadania pod nazwą ,,budowa kanalizacji 
sanitarnej  w  Pogrzeli,  pomimo  zakończenia  robót  budowlanych  w 2008  roku,  co  może  skutkować 
koniecznością  zapłaty  odszkodowania  dla  wykonawcy  i  poniesienia  kosztów  sądowych.  Skład 
Orzekający nie dysponuje informacją o stanie faktycznym dotyczącym powyższej sprawy, nie może się 
do  niej  odnieść.  Wobec  tego  wskazuje  on  na  potrzebę  wyjaśnienia  tej  kwestii  w  trakcie  debaty 
absolutoryjnej”.

Wójt Stefan Traczyk  powiedział, że jest zdziwiony pytaniem, ponieważ ta sprawa była poruszana i 
wyjaśniana na poprzednich Sesjach w interpelacjach. 

Przewodniczący Bogdan Wójcik zwrócił się do Wójta o wyjaśnienie zagadnienia zawartego w opinii 
RIO  o  następującej  treści  cyt.:,,  nie  wypłacenie  należnych  diet  strażakom  w  kwocie  30.285  zł  i 
przesunięcie zobowiązań z powyższego tytułu na rok 2010, pomimo iż zdaniem Komisji Wójt ,,połowę 
tej kwoty” mógł zapłacić oraz ,,niezorganizowanie selektywnej zbiórki śmieci w IV kwartale 2009 roku, 
pomimo  tego,  że  stosowne  przesunięcie  z  dodatkowych  wpływów  w  budżecie  Rada  dokonała  w 
końcówce  roku”.  Skład  Orzekający  nie  dysponuje  informacją  o  stanie  faktycznym  dotyczącym 
powyższej sprawy, nie może się do niej odnieść. Wobec tego wskazuje on na potrzebę wyjaśnienia tej 
kwestii w trakcie debaty absolutoryjnej.”

Wójt Stefan Traczyk powiedział,  że wszystkie dokumenty zostały przekazane i  Komisja Rewizyjna 
mogła się z nimi zapoznać. Poprosił o uszczegółowienie pytania.



Przewodniczący Bogdan Wójcik powiedział,  że nie  ma  potrzeby  formułować  dodatkowe  pytania. 
Powiedział, że przytacza te elementy z opinii RIO, które w ocenie uchwały Izby są jej zbyt mało znane, 
w związku z tym RIO zaleca, by zostały one dogłębnie wyjaśnione na Sesji absolutoryjnej. 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że był na obecny na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i nie padło takie 
pytanie. Jeśli Przewodniczący Komisji Rewizyjnej ma konkretne pytanie to chętnie na nie odpowie. 

Radny Mirosław Rosłoniec powiedział, że rola Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej na posiedzeniu 
Sesji niczym się nie różni od roli pozostałych Radnych.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  odczytał fragment opinii  RIO o następującej  treści:  ,,Przed 
podjęciem decyzji w kwestii absolutorium należy umożliwić Wójtowi złożenie przed całą Radą Gminy 
Celestynów wyjaśnień  dotyczących  sposobu  realizacji  uchwały  budżetowej,  przyczyn  i  okoliczności 
powstania rozbieżności pomiędzy planem, a wykonaniem dochodów i wydatków Gminy w roku 2009 
oraz zarzutów postawionych przez Komisję Rewizyjną.”

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że na samym początku procedury omówił i przedstawił wiele spraw.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik odczytał fragment opinii RIO o następującej treści: ,,Komisja 
zwróciła  także uwagę na nie dotrzymanie terminu spłaty pożyczki  w kwocie 120.000 zł,  ,,co może 
skutkować brakiem jej  umorzenia w przypadku pożyczki  preferencyjnej  i  problemami z uzyskaniem 
nowych  pożyczek  w  przyszłych  latach”.  Sprawa  ta  winna  zostać  wyjaśniona  w  trakcie  debaty 
absolutoryjnej.” Poprosił Wójta o wyjaśnienie.

Wójt Stefan Traczyk powiedział,  że pod koniec roku złożył  projekt  uchwały  w sprawie kredytu na 
spłatę  wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań.  Rada  nie  podjęła  tej  uchwały.  Dodał,  że  było  to 
umieszczone w projekcie budżetu uchwalonym przez Radę. 

Radny Mirosław Rosłoniec powiedział, że Rada ma największe zastrzeżenia do niskiego wykonania 
inwestycji w stosunku do planu oraz zawyżenia wydatków  w administracji.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że tak jak mówił wcześniej, że Rada nie podjęła uchwały w sprawie 
sprzedaży  nieruchomości  i  nie  ma  możliwości  realizacji  dochodów.  Prosił  Radnych  o  wskazanie, 
których  inwestycji  nie  realizować.  Dodał,  że  wiele  inwestycji  jest  realizowane  z  kredytów,  dlatego 
przystąpił do pozyskania środków zewnętrznych i są dzisiaj tego efekty, przykład kanalizacji ul. Leśnej. 
Inwestycje kanalizacji w 2005 i 2006 roku zostały przygotowane niezgodnie z procedurami, co nie jest 
jego winą i jednostka wdrażająca programy unijne wychwyciła te błędy. Zaznaczył, że jego zdaniem 
wniosek Komisji Rewizyjnej jest niespójny, gdyż z jednej strony jest wskazane, że niektóre inwestycje 
są niezrealizowane a z drugiej strony przyznaje się rację, że nie został wzięty kredyt.

Radna  Anna  Rosłaniec   zapytała  mecenasa,  czy  do  tej  pory  procedura  absolutoryjna  została 
zachowana i Rada zgodnie z zaleceniami RIO udzieliła Wójtowi głosu i dała mu możliwość wyjaśnień.

Mecenas powiedział, że zalecenia RIO zostały wykonane i procedura została zachowana.

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że na początku Pan Wójt odniósł się do tego co będzie, a nie do 
tego co zrobił w 2009 roku. Zaznaczył, że w zeszłym roku Rada podjęła część kredytów, które były 
zaplanowane w budżecie, ale w kwocie która wynikała z ustaleń jakie są potrzeby finansowe gminy. 
Powiedział, że od 2006 roku dochody są na niezmienionym poziomie około 22 mln zł. W 2006 gmina 
Celestynów była na podobnym poziomie co Wiązowna. W 2009 roku dochody Gminy Celestynów są na 
poziomie 22 mln. zł, a Wiązowna prawie 30 mln. zł. Wydatki inwestycyjne w gminie Kołbiel wyniosły w 
2009 roku 6 mln zł, przy 19 mln. zł. dochodów a Gmina Celestynów przy 22 mln. zł dochodów zrobiła 
inwestycje na poziomie 4 mln.zł. Dodał, że Wójt bez zgody Rady wydał 500 tys zł na zadania, których 
nie było w budżecie. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  uchwałą  w 
sprawie nie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy  z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok.

Uchwała została podjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. (10 głosów za).



Ad.pkt 4, ppkt 2
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  zaciągnięcia długoterminowej 
pożyczki.

Pani  Skarbnik  Agnieszka  Kurek powiedziała,  że  zaciąga  się  pożyczkę  długoterminową  w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w kwocie 300.000,00 
zł  (słownie:  trzysta  tysięcy  złotych),  z  przeznaczeniem  na  realizację  zadania  inwestycyjnego 
„Opracowanie projektu i  wykonanie termomodernizacji   Zespołu Szkół w Celestynowie oraz boisk”.. 
Spłata zaciągniętej pożyczki będzie następowała w latach 2011-2015. 2. Spłata zaciągniętej pożyczki 
następować będzie z dochodów własnych Gminy Celestynów – udziały w podatku dochodowym od 
osób fizycznych. Wniosek na dofinansowanie należy złożyć wraz z kompletną dokumentacją najpóźniej 
do dnia 30 czerwca 2010 roku.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec  powiedział, że opinia Komisji jest 
pozytywna. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  uchwałą  w 
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.

Uchwała została podjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. (10 głosów za).

Ad.pkt 4, ppkt 3
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi 
mieszkańców gminy na Wójta Gminy Celestynów.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Mirosław Rosłoniec  powiedział, że 12 listopada 2009 roku do 
Rady Gminy wpłynęło skarga Pana Marcina Popowskiego i Pana Bonawentury Popowskiego na Wójta 
Gminy w sprawie nie rozstrzygania przedmiotu wniosku i  nie rozpatrzenie wniosków w ustawowym 
terminie.  Wnioski  składane przez M i  B Popowskich dotyczą prośby uregulowania stanu prawnego 
działek o nr 375/7 oraz 375/11, które według wnioskujących są ich właścicielami, a obecnie te działki 
pełnią charakter drogi publicznej. Na wnioski Komisji Rewizyjnej złożone w tej sprawie do Pana Wójta 
odpowiedział Pan Piotr Bartoszewski p.o. Kierownika Referatu Geodezji Gospodarki Nieruchomościami 
(pismo  z  dnia  7  kwietnia  2010  r.)  Wyjaśnia,  że  „przyczyną  nieudzielania  odpowiedzi  na  pismo 
zainteresowanych była konieczność odnalezienia dokumentów (decyzji  podziałowej nieruchomości w 
wyniku ,  której  powstały  dz.  ew.   375/7 oraz 375/11 z Obr. Celestynów ,  Uchwały  Rady Gminy w 
sprawie zaliczenia ww.  działek ewidencyjnych do kategorii  dróg gminnych).  Informuję również,  iż  o 
konieczności  odszukania dokumentów niezbędnych do udzielenia  odpowiedzi  wnioskodawcy zostali 
poinformowani telefonicznie. Do dnia dzisiejszego nie została udzielona odpowiedź na niniejsze pismo, 
ponieważ nie można odnaleźć w archiwum Urzędu Gmin decyzji podziałowej i należy przeprowadzić 
badania  ksiąg  wieczystych.”  Rada Gminy  wzywa  Pana  Wójta  Stefana  Traczyka  do  przestrzegania 
ustawowego  terminu  odpowiadania  na  pisma  zainteresowanych  oraz  do  udzielenia  odpowiedzi  na 
pismo Panów Marcina i Bonawetury Popowskich. Komisja uznaje skargę za zasadną.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że sprawa jest bardzo skomplikowana, zgodnie z wyjaśnieniami Pana 
Kierownika. Dodał, że nie wiedział że ta uchwała będzie przedmiotem obrad na dzisiejszej Sesji.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  uchwałą  w 
sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy na Wójta Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. (10 głosów za).

Ad.pkt 5. 
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec poprosiła, aby sprawozdanie było bardziej szczegółowe.

Ad.pkt 6.
Sprawy różne.



Ad.pkt 7.
Wnioski i oświadczenia radnych.

Ad.pkt 8.
Zamknięcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zamknął obrady.

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                         Bogdan Wójcik

Sporządziła:

Katarzyna Świderska


